

**Circular No. (23) of 2013
On Combating Tobacco for Advertising
Companies in the Emirate**

Further to the requirements of common interest and operation in the market and progress of operation in the Emirate of Ras Al Khaimah,

All advertising companies operating in the Emirate are required not to:

1) Not promote for tobacco, its products or any commodities related to it by advertisement.

2) Not distribute tobacco, tobacco products or the commodities that related to it in the form of presents or gifts in any competitions or activities.

3) Not use tobacco or its products as a way for advertising or promotion for any product, commodity or other service.

4) Not print or publish advertisements or use any advertising mean that encourages using tobacco.

In case of non-compliance, the Department of Economic Development will take the appropriate procedure and impose a fine of AED 20,000.

This Circular shall be effective from the date of 03.11.2013.

**تعميم رقم (23) لسنة 2013
بشأن مكافحة التبغ لشركات الدعاية والاعلان
في الامارة**

بناء على ما تقتضيه المصلحة العامة، وسير الحركة التجارية في السوق، وضمننا لحسن سير العمل في إمارة رأس الخيمة، يرجى من كافة شركات الدعاية والاعلان في الامارة الالتزام بالتالي:

1) عدم الترويج بالدعاية والاعلان عن التبغ او منتجاته و السلع المرتبطة بها.

2) عدم توزيع التبغ أو منتجاته أو السلع المرتبطة به في صورة جوائز أو هدايا في أية مسابقات أو فعاليات

3) عدم استخدام التبغ أو منتجاته كوسيلة للدعاية والإعلان والترويج عن أي منتج أو سلعة أو خدمة اخرى .

4) عدم طبع أو نشر الإعلانات أو استخدام أية وسيلة دعائية أخرى تشجع على تعاطي التبغ .

وفي حالة عدم الالتزام ستتخذ دائرة التنمية الاقتصادية الاجراء المناسب وستفرض غرامة مالية قدرها 20000 درهم.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ 03 / 11 / 2013م.

Issued in this date Monday corresponding 21/10/2013

صدر في هذا اليوم الاثنين الموافق 21 / 10 / 2013م

أحمد عبيد الطنجي
المدير العام بالوكالة

Ahmed Obaid Al Teneiji
Acting General Director

